
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 16. května 2023  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar,  doc. Kubička,  doc. Šimáček, doc. 

Pohořelý, prof. Bartáček, prof. Kubal, doc. Sýkora, dr. Šmejkalová, dr. Váchová 

Ing. Šritrová 

Omluveni:  prof. Kočí 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Na VŠCHT byl zřízen Welcome office. Veškeré informace jsou na internetových stránkách. 

Welcome office je i pro přijíždějící výzkumníky.  

 Proběhne navazující setkání s radním pražského magistrátu D. Mazurem, za FTOP prof. 

Bartáček.  

 Dodání nominací na různé ceny. 

 

Pror. Jahoda 

 Jsou kurzy pro zvyšování kompetencí pedagogů. Prvním tématem bude distanční výuka. Do 

těchto kurzů je třeba se registrovat.  

 

Pror. Vojtěch  

 Proběhne převod doktorandů starých studijních programů do nových. 

 Nové bodování studentů DSP, musí jej schválit senát. 

 

Pror. Pospíšil - omluven 

 

Pror. Rumlová  

 Připravuje se zjednodušené zadávání údajů do systému MOBIS. 

 

Kvestorka  

 Rozpočet počítá s navýšením tarifů od 06/2023. 

 Navýšení stipendií studentů DSP. Bude zdůrazněno zapojení studentů do chodu fakulty a IGA. 

 

Senát 

 Na posledním květnovém zasedání by měl být schválen rozpočet. 

 

Oddělení komunikace - Mgr. Janovský 

 Probíhá architektonická soutěž výstavy na Vítězném náměstí. Proběhne k tomu i tisková 

konference. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 6. 6. 2023 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Oslava 70. let vzniku fakulty proběhne 18. 9. 2023 slavnostním zasedáním vědecké rady 

spojené s rautem v Ballingově sálu v NTK Pan děkan chce pozvat zástupce partnerů a sponzorů 

FTOP. Prosí o vytipování 3 až 5 vhodných hostů do příštího kolegia děkana. 



 

 Schulzova medaile – stále probíhá jednání o jejím znovuzhotovení. 

 Dále by při slavnostním zasedání měly proběhnout informační přednášky o aktivitách fakulty, 

jejím dalším vývoji a výzkumu do budoucna. Pan děkan prosí o přípravu přednášek doc. 

Kubičku, prof. Bartáčka a prof. Kočího. Během června bychom měli všechny účastníky oslovit.   

 Bude třeba také oslovit sponzory, kteří by se na této akci chtěli podílet.  

 Je zahájeno jednání o spojení ústavů 215 a 216. 2. 6. 2023 proběhne společná schůze 

zaměstnanců. 

 Pan děkan děkuje všem, kteří poslali návrhy k dalším habilitacím a profesorským řízením. 24. 

5. na VR FTOP proběhne profesorská přednáška doc. Krejčová, bude zahájeno profesorské 

řízení prof. Herinka a habilitační řízení dr. Pokorné (Ú217). Na podzimní VR bude přednáška 

profesora Herinka a dr. Pokorné.   

 Projednán plán dalších habilitačních řízení. Dále profesorské řízení doc. Macáka (Ú218).  

 Cena Danubius pro mladé vědce – návrhy do 31. 5. zaslat doc. Kubičkovi a v kopii pan děkan. 

 Hlávkova medaile  pro studenty, nominace magisterských studentů 2. ročníku a případně 1. 

ročníku doktorského studia. Za FTOP Pavlína Těšínská (Ú240). 

 Nominace ceny ministra MŠMT, nominace pro kategorii nejlepší studenti nebo čerství 

absolventi bakalářského a magisterského studia. Za FTOP Ing. Hušek (Ú218), Ing. Andreides 

(Ú217), Bc. Stránský (Ú217), Bc. Nová (Ú217).  

 Česká hlava, kategorie Doctorandus. Nominace Ing. Matuštík (Ú240).  

 Rozpočet fakulty. Doc. Sýkora zaslal výpočet pedagogických výkonů. Publikační výkony 

připravil doc. Hlinčík. Je třeba odsouhlasit dva parametry výpočtu – jak se bude přistupovat 

k publikacím, kde bude více afiliací (i mimo VŠCHT)? Hodnocení při publikování na Akademii 

věd, publikace mezi fakultami, publikační výkony se berou jako nástroj k ohodnocení osobních 

nákladů. Má fakulta zůstat u režimu současného nápočtu nebo zohlednit nový?  Závěr kolegia 

děkana – letošní rok se bude počítat jako doposud, pokud je afiliace VŠCHT bude se počítat 

jako VŠCHT, od příštího roku pan děkan apeluje na autory, že tam, kde práce vzniká, bude i 

afiliace. Hodnocení bude preferovat excelentní publikace.  

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Probíhá odevzdávání diplomových prací. V rámci antiplagiátorské kontroly je možnost nahlížet 

i do detailů. Zápočty zapisují vedoucí prací. Důležité je, aby práce byla originální 

v experimentální části. V SIS je odkaz na návody. 

 Utajené práce, v budoucnu v SIS bude jednodušší. Zaměstnanci děkanátů a tajemníci by měli 

mít dodatek ke smlouvě o GDPR, prověří Ing. Šritrová na personálním oddělení.  

 Studenti z Indie by měli navštívit VŠCHT na podzim. Fakulta by měla nabídnout nějaké 

předměty. Vyústěním o spolupráce mezi VŠCHT a NIMS Universityby měl být společný 5letý 

program. 

 17. 5. proběhnou pohovory do navazujícího magisterského studia. 

 Je nový formulář pro Výstupní list, distribuci a info mezi studenty zajistí Š. Dintarová. 

 „Omezování klimatických změn“ – vše je v pořádku, čeká se na přidělení čísla z MŠMT. 

 „Udržitelná mobilita“ – tak, jak byla navržena, odporuje vysokoškolskému zákonu. Budeme 

muset jít cestou dvou programů. Je třeba oznámit Senátu, VR a RVH změnu. V zápisu by se 

měla objevit akceptace změny. Doplnění doc. Hlinčíka – zašlou se dva dokumenty, starý a nový 

se změnami. Doc. Hlinčík naformuluje znění pro hlasování per rollam pro VR. Ing. Šritrová 

osloví Ing. Kavalcovou pro postup pro RVH.  

 „IMATEC“ – je třeba dotáhnout smlouvy a nový akreditační systém.  

 V SIS se do budoucna budou zpracovávat změnová řízení. Pro rok 2023/2024 jsou změny již 

uzavřeny, bude je brát na vědomí RVH. Na podzim proběhne další kolo. Do budoucna je nutno 

informovat s předstihem studenty. Změny týkající se předmětů, které zajišťuje pro studijní 

program jiný ústav, může garant programu provádět pouze ve spolupráci s vedoucím ústavu a 

garantem předmětu.  
 

 



 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Některé publikace z OBD se nedostaly do RIV. V minulosti, pokud se článek nepropsal, byl za 

0 bodů. V letošním roce se jedná o velké množství, pokud by se vyřadily, mělo by to velký 

finanční dopad na finance ústavů FTOP. Kolegium rozhodlo, že tyto body se za minulý rok 

započítávat budou. V budoucnu by v OBD mělo být ošetřeno, že se ukáže chyba, pokud 

nebudou zadány identifikátory. Zároveň je nutno dodržovat doplňování a kontrolu profilu 

zaměstnance.  

 Připravuje se výnos rektora pro převod studentů doktorského studia ze starých studijních 

programů do nových. 

 Zveřejnění bodového hodnocení pro studenty doktorského studia -  20. 6. proběhne zasedání 

Senátu VŠCHT, poté bude známo konečné znění.  

 V případě, že student nebude provádět pedagogické výkony, nahlásit na děkanát, Ing. Šritrová 

zastaví výplatu pedagogického stipendia. 

 Při zasedání senátu by měl být vznesen požadavek FTOP, aby se započítávaly také publikace z  

magisterského studia.  

 

doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 Škola bude rozdělovat stipenda pro ukrajinské studenty. Na naší fakultě jsou 4. 

 Skončilo další kolo pro výběr hostů na VŠCHT. Pokud zbydou finanční rezervy, bude možno 

žádat ještě na podzim. 

 Po prázdninách proběhne diskuze o odměnách pro výuku studentů programu Erasmus.  

 Oddělení komunikace a PKC chystá podcast s absolventy VŠCHT. Do budoucna bude třeba 

navrhnout možné hosty pro tento podcast. 

 Poděkování za podklady pro výroční zprávu FTOP.  

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 

Ústav 216 (doc. Hlinčík) 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 Prosí o vyvolání diskuze, jak se bude počítat nápočet výkonů pro rok 2023 

 

Ústav 240 (prof. Kubal) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí- omluven) 

 

Senát (dr. Váchová) 

 Stále platí, že je dobré odpovídat na připomínky ve studentské anketě SIS. 

 Senát projednal zprávy garantů bakalářských, magisterských studijních programů.  

 Možnost jiného způsobu financování studentů na DD programech.  

 Počty výtisků závěrečných prací – v letošním ak. roce dle pokynů vedoucích prací, pro příští 

rok vyčkáme, zda vyjde Výnos za celou VŠCHT či bude potřeba Výnos děkana.  

 

Doc. Sýkora 

 

Ing. Šritrová  

 Vědecká rada 24. 5. – Ing. Šritrová prosí všechny členy o účast. 

 Promoce 27. 6. – děkan, proděkani, senát a je nutno obsadit 2 místa za vedoucí ústavů. 

 6. 6. ve 13:30 proběhne výběrové řízení na odborného asistenta na ústav 241 v zasedací 

místnosti děkanátu FTOP. Komise: prof. Jeníček, prof. Kočí, prof. Kubal, dr. Šmejkalová, dr. 

Váchová. 



 

 

Různé 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 6. 6. 2023 ve 14.00 hodin v zasedací místnosti 

děkanátu FTOP, Zikova ulice,  B2317 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


